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ORDRE DEL DIA  
 

Canvi de l’ordre del dia 
2. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
3. Creació de la nova residència 

 
 
 
1. Canvi de l’ordre del dia 
 

Per unanimitat es decideix canviar l’ordre del dia per parlar de la futura 
residència. 
 
2- Lectura i aprovació de l’acta anterior 

 
Es comença la reunió amb la lectura i aprovació de l’acta anterior.  
 
 
3. Creació de la nova residència 
 
El sr. Primitivo Martínez obra la reunió comentant el que es va parlar en el Ple 
Municipal de la creació de la nova residència. 
Explica que es vol construir la nova residència de gent gran en un altre lloc del 
que s’havia proposat i que les places seran menys de les que s’havien promès. 
 
El sr. Andrés Moliner explica que l’Alcaldessa volia que firmessin un document  
dient que no volien la residència  i ells es van negar, ja que sí que la volen però 
no en el polígon del Molí dels Frares. 
 
La sra. Cèlia Dorado comenta que les places de la residència no seria només 
per la gent de Sant Vicenç i que el lloc proposat és infernal i que la 
responsabilitat no és de la gent gran.  
 
El sr Carlos Chafer exposa que és el Consell de la Gent gran el que hauria 
d’aprovar el lloc adequat i la sra. Elena Acullo diu que és la regidora qui ha de 
signar. 
 
També es comenta, en general, que després de tants anys esperant, ara es 
volen construir en un lloc contaminat i ple de sorolls. 
 
La Regidora contesta que no hi ha espai i que Ciments Molins contamina tot el 
poble i no només el polígon del Molí dels Frares. 
 
El sr. Chafer continua dient que hi ha més llocs més adients i que hauria de ser 
l’Ajuntament qui proposés quins poden ser i entre tots arribar a un enteniment. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
La Regidora comenta que ho traslladarà a l’equip de govern per tal de que 
estudiïn aquesta proposta. 
 
Els reunits proposen altres terrenys com és la parcel·la de la Rda Sant Antoni, 
a prop de la piscina, a la Vinyala, al CEIP del El Rocio, a Sant Antoni... 
 
La Regidora contesta que el departament d’Urbanisme va dir que no hi havia 
altres alternatives. 
 
El sr. Primitivo es queixa que van demanar una entrevista amb Urbanisme per 
trobar més terrenys i que no han rebut cap resposta. I que els demanen 
responsabilitat a persones que no la tenen, ja que volien que el Consell de la 
Gent gran fossin els responsables de que no es fes la residència. 
 
La Regidora comenta que no es va dir això sinó que serien els responsables de 
que no es fes en el lloc proposat i per tant es trigaria més. Per tant, proposa 
una reunió amb Urbanisme per intentar localitzar altres ubicacions. 
 
El sr. Andrés comenta que es senten enganyats i que l’equip de govern i 
l’Alcaldessa els van deixar decebuts perquè es van sentir pressionats per 
signar. 
La ubicació s’hauria de fer d’acord amb totes les parts.  
També comenta que la residència no serà només per Sant Vicenç dels Horts. 
 
La Regidora li contesta que serà per a la Comarca. 
 
El sr. Josep Casas comenta que estaria bé parlar amb la directora de la 
residència Sophos de Sant Joan Despí ja que es de Sant Vicenç, perquè ens 
aconselli. 
 
La Regidora diu que el Consorci farà un estudi de com serà la residència. 
 
La Regidora parlarà amb Urbanisme per tal de trobar altres terrenys més 
adients per a la nova residència, malgrat que ja s’ha intentat i el lloc proposat 
és el Molí dels Frares. 
 
 
 
S’aixeca la sessió a les 11.15 hores. 
 
 
La propera reunió serà el 30 de maig, a les 10 hores a Can Camamala 
 


